

**BULLETIN DE PARIS No. 2011 – 001**

DATE: 11 janvier 2011  
DATE EFFECTIVE: 11 janvier 2011

**CLOTURE DES CONTRATS FUTURES CAC 40<sup>®</sup>, FTSEUROFIRST 80 & 100 ET FTSE/EPRA EUROPE ET EURO ZONE LORS DES JOURS FÉRIÉS AUX USA****Sommaire :**

Ce Bulletin informe les membres des horaires de clôture de la négociation des contrats Futures CAC 40<sup>®</sup>, FTSEurofirst 80 et 100 et FTSE/EPRA Europe et Euro Zone lors des jours fériés aux USA en 2011.

1. Les jours fériés 2011 lors desquels les marchés sont fermés aux USA figurent sur le tableau ci-dessous. Conformément à ce qui a été pratiqué les années précédentes, le contrat CAC40<sup>®</sup> Future clôturera à 19:00 (heure de Paris) ces jours-là.
2. De la même manière, à ces dates, la négociation des contrats Futures FTSEurofirst 80 et 100 et FTSE/EPRA Europe et Euro Zone se terminera à 19:00 (heure de Paris).

Jour férié	Date	Heure de clôture (New York)	Heure de clôture (Paris)
Martin Luther King Jr. Day	Lundi 17 janvier 2011	13:00	19:00
Presidents' Day	Lundi 21 février 2011	13:00	19:00
Memorial Day	Lundi 30 mai 2011	13:00	19:00
Independence Day	Lundi 4 juillet 2011	13:00	19:00
Labor Day	Lundi 5 septembre 2011	13:00	19:00
Thanksgiving Day	Jeudi 24 novembre 2011	13:00	19:00
	Vendredi 25 novembre 2011	13:00	19:00

Pour toute information complémentaire concernant ce Bulletin, merci de bien vouloir contacter :

France Derivatives Team + 33 (0)1 49 27 12 30

[derivatives-France@nyx.com](mailto:derivatives-France@nyx.com)

Web site: [www.nyx.com/liffe](http://www.nyx.com/liffe)

Les marchés dérivés d'Euronext ("Euronext.liffe") incluent les marchés dérivés gérés par Euronext Amsterdam, Euronext Bruxelles, Euronext Lisbonne, Euronext Paris et LIFFE Administration & Management respectivement les marchés d'Amsterdam, Bruxelles, Lisbonne, Paris et Londres. Euronext fait partie du groupe NYSE Euronext  
Euronext N.V. | PO Box 19163 | 1000 GD Amsterdam | The Netherlands

**PARIS NOTICE No. 2011 – 001**

ISSUE DATE: 11 January 2011  
EFFECTIVE DATE: 11 January 2011

**CLOSING TIMES FOR THE CAC 40<sup>®</sup>, FTSEUROFIRST 80 & 100 AND FTSE/EPRA EUROPE AND EURO ZONE FUTURES CONTRACTS WHEN MARKETS ARE CLOSED IN THE UNITED STATES**

**Executive Summary**

This Paris Notice informs members of the closing times of the CAC 40<sup>®</sup>, FTSEurofirst 80 and 100 and FTSE/EPRA Europe and Euro Zone Futures contracts when markets are closed in the US during 2011.

1. The 2011 calendar of the days when markets will be closed in the United States can be found below. Consistent to the arrangements in previous years, trading on the CAC 40<sup>®</sup> Futures Contract will cease at 18:00 hours (London time) on those days.
2. Identically, trading on the FTSEurofirst 80 and 100 and the FTSE/EPRA Europe and Euro Zone Futures Contracts will end at 18:00 hours (London time) on these days.

Holiday	Date	Closing time (New York time)	Closing time (London time)
Martin Luther King Jr. Day	Monday 17 January 2011	13:00	18:00
Presidents' Day	Monday 21 February 2011	13:00	18:00
Memorial Day	Monday 30 May 2011	13:00	18:00
Independence Day	Monday 4 July 2011	13:00	18:00
Labor Day	Monday 5 September 2011	13:00	18:00
Thanksgiving Day	Thursday 24 November 2011	13:00	18:00
	Friday 25 November 2011	13:00	18:00

For further information in relation to this Notice, Members should contact:

France Derivatives Team + 33 (0)1 49 27 12 30 [derivatives-France@nyx.com](mailto:derivatives-France@nyx.com)